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Zevij-directeur Marc de Dobbelaere is erg blij met het behaalde resultaat. “Het strategische beleid waarmee we
ons richten op inkoopactiviteiten en op de verbetering van de dienstverlening aan leden en leveranciers op het
gebied  automatisering werpt zijn vruchten af.”

Veel veranderingen hebben plaatsgevonden binnen de inkooporganisatie. Zo verloopt momenteel zo’n
driekwart van de omzet via elektronische facturen, wat zorgt voor een aanzienlijke kostenbesparing bij diverse
partijen. Daarnaast kunnen leden informatie delen op het platform Mijn Zevij.

Marc Nelissen
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